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Komisia sociálna, bytová a zdravotná 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 04. apríla 2023 

 
Miesto zasadnutia Zasadačka miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Devínska 

Nová Ves 

Začiatok  17:00  hod. 

Ukončenie 18:20 hod. 

Prítomní Mgr. Veronika Veslárová, Ing. Katarína Mózsiová, Petra Žáčik 

Jendruchová, PhD., MPH, Miroslav Jablonický, Pharm.Dr. Miriam 

Jauschová, Mgr. Michal Čurda 

 

I. 

Úvod 

Úvodom predseda komisie p. Veronika Veslárová privítala prítomných členov komisie, hostí p. 

Labaškovú a p. Kovárovú a konštatovala, že je prítomných 6 členov komisie, t. j. komisia  je 

uznášaniaschopná. Člen komisie – Daniela Lipková vopred ospravedlnila svoju neúčasť zo 

zasadnutia.  

Predložený návrh programu bol nasledovný: 

 

Program 

1) Privítanie 

2) Štatút vybraných vyčlenených bytov 

3) Návrh Rokovacieho poriadku 

4) Žiadosti o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi 

5) Rôzne 

 

P. Veslárová dala hlasovať prítomným členom komisie o programe zasadnutia komisie ako celku. 

 

Uznesenie č. 1/4/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná súhlasí s navrhovaným programom.  

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

K Bodu 2  Štatút vybraných vyčlenených bytov 

 

Z obsahu diskusie: 

P. Veslárová zaradila tento bod programu na zasadnutie komisie z dôvodu, že na ostatnom zasadnutí 

komisie vznikol rozpor pri interpretácii Článku 5 bod 2 Štatútu vyčlenených vybraných bytov pre 

potreby MČ BA-DNV (ďalej len Štatút),.  

P. Labašková navrhla neotvárať Štatút nakoľko Hlavné mesto SR Bratislava v súčasnosti pracuje na 

vydaní nového všeobecne záväzného nariadenia hlavného mesta SR Bratislavy o nájme bytov 
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a obytných miestností v zariadeniach určených na trvalé bývanie, ktoré bude záväzné aj pre MČ BA-

DNV, nakoľko vybrané vyčlenené byty v Devínskej Novej Vsi sú vo vlastníctve hlavného mesta SR 

Bratislavy a sú mestskej časti len zverené. To znamená, že v prípade, ak Hlavné mesto SR Bratislava 

zmení podmienky nájmu týchto bytov, mestská časť Bratislava-Devínska Nová Ves bude musieť 

primerane aplikovať tieto podmienky. V súčasnosti ešte nie je známy návrh VZN hl. mesta SR 

Bratislavy, podľa informácií z Magistrátu však prebieha interné pripomienkovanie jednotlivými 

organizačnými útvarmi Magistrátu. Po schválení VZN hl. mesta SR Bratislavy mestská časť pristúpy 

k primeraným zmenám v Štatúte.  . P. Veslárová poukázala na reálny problém interpretácie Článku 5 

bodu 2 o opakovanom predlžovaní nájmu vybraných vyčlenených bytov (ďalej len vybraných bytov). 

Nakoľko sa v Článku 5 bode 2 Štatútu uvádza, že nájom je možné opakovane predĺžiť, p. Jauschová 

navrhla, aby sa interpretácia tohto bodu posudzovala podľa konkrétnej žiadosti, s čím súhlasil aj p. 

Jablonický. Komisia sa nakoniec zhodla neotvárať Štatút a posudzovať žiadosti o predĺženie nájmu 

podľa konkrétnej žiadosti a životnej situácii žiadateľa, počtu nových žiadostí o nájom vybraného bytu 

a podľa aktuálnej obsadenosti týchto bytov. 

 

V rámci tohto bodu programu sa prítomní členovia komisie dohodli, že nebudú prijímať žiadne 

uznesenie.  

 

K Bodu 3 Návrh Rokovacieho poriadku 

 

Z obsahu diskusie: 

Návrh Rokovacieho poriadku bol predložený na predchádzajúcom zasadnutí Komisie. Pani 

Veslárová vyzvala členov komisie, aby predniesli prípadné pripomienky k Návrhu Rokovacieho 

poriadku.  

Žiaden z prítomných členov komisie nemal k predloženému návrhu Rokovacieho poriadku 

pripomienky.  

 

Uznesenie č. 2/4/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná schvaľuje Rokovací poriadok Komisie sociálnej, bytovej 

a zdravotnej Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Devínska Nová Ves v predloženom 

znení.  

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté bez pripomienok. 

 

 

 

 

K bodu 4 Žiadosti o jednorázovú dávku v hmotnej núdzi  

 

Materiál uviedol: Veronika Kovárová  

Z obsahu diskusie: 

1. K Žiadosti p. Koupého 

Pani Veslárová navrhla žiadateľovi p. Koupému schváliť pomoc v hmotnej núdzi vo výške 100 €. Na 

to reagoval p. Čurda otázkou, prečo p. Koupý ako 40-ročný mladý muž poberá dávku v hmotnej 

núdzi. Zaujímalo  ho, či si aktívne hľadá zamestnanie a ak nie, z akého dôvodu, či má napr. nejaký 
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zdravotný problém, ktorý mu v tom bráni. P. Jauschová navrhla vypracovať dotazník, ktorý by bol 

súčasťou Žiadosti  o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi, a ktorý by priblížil aktuálnu sociálnu 

situáciu žiadateľa. Nakoľko môže žiadateľ uviesť do dotazníka čokoľvek a nie je možnosť si tieto 

informácie overiť, Komisia sa zhodla na tom, že by bolo lepšie žiadateľov prizvať na zasadnutie 

komisie a pred schválením jednorazovej dávky v hmotnej núdzi zistiť žiadateľovu sociálnu situáciu. 

Komisia sa nakoniec zhodla prizvať p. Koupého na najbližšie Zasadnutie Komisie, aby sám mohol 

popísať svoju sociálnu situáciu a dôvody, prečo žiada o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi. 

P. Jablonický požiadal, aby sa na každé zasadnutie Komisie v rámci prerokúvaného bodu Žiadosti 

o jednorazovú dávku v hmotnej núdzi predložila informácia o stave čerpania financií tohto príspevku.  

 

 

Uznesenie č. 3/4/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná žiada, aby sa p. Koupý prizval na najbližšie zasadnutie 

Komisie.  

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

2. K Žiadosti p. Joniho 

P. Labašková predstavila prítomným členom komisie sociálnu situáciu p. Joniho, následne pristúpili 

členovia komisie k hlasovaniu.   

 

Uznesenie č. 4/4/2023 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová 

Ves poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Vojtechovi Jonimu vo výške 

100 €  
 

 

Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

3. K Žiadosti p. Róžu 

- Bez diskusie 

 

Uznesenie č. 5/4/2023 

 

 

Komisia sociálna, bytová a zdravotná odporúča starostovi mestskej časti Bratislava-Devínska Nová 

Ves poskytnúť jednorazovú dávku v hmotnej núdzi za rok 2023 p. Jaroslavovi Róžovi vo výške 

100 € 
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Hlasovanie 

 

Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie 

uznesenia 

6 6 0 0 ÁNO 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

 

K bodu 5 Rôzne 

 

 

Záver 

Na záver  komisia debatovala o Komunitnom pláne. P. Labašková podala informácie zo stretnutia 

s predstaviteľmi Hlavného mesta, ktoré sa konalo 22.03.2023. 

 

Predsedníčka komisie sa poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí a zasadnutie Komisie 

sociálnej, bytovej a zdravotnej ukončila.  

 

 Titul., meno a priezvisko Podpis 

Zapísala  

(gestor komisie) 

 

Mgr. Veronika Kovárová  

 

 

  

Mgr. Erika Labašková 

 

 

Predseda komisie 

 

Mgr. Veronika Veslárová 

 

 

 

 

V Bratislave – Devínskej Novej Vsi, dňa 6.4.2023 

 


